
1 
 

 

 

中心：______________            姓名：_______________ 

1100927 大專院校畢業生 中翻英短文翻譯 題目 

 

 

 

屏東(Pingtung)的海邊是休閒游泳的好去處，你可以在那裡浮潛、

享受美景，並且撿拾沙灘上的貝殼，你還可以到台灣最南邊的鵝鑾鼻

(Eluanbi)，體驗一下左邊被太平洋、右邊被台灣海峽環繞的感覺。除

此之外，屏東有多汁甜美的蓮霧，以及其他許多名產，都相當值得品

嘗。 

 

 

 

海邊   seaside 

蓮霧   wax apple  
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 The seaside in Pingtung is a good place for recreation and swimming. 

You can go scuba diving there, enjoy beautiful scenery, and pick up shells 

on the beach. You also can go to the most Southern part of Taiwan, Eluanbi, 

to experience the feeling of being embraced by the left for the Pacific 

Ocean and the right for the Taiwan Strait. What’s even more, there are 

sweet and juicy wax apples as well as many other famous products in 

Pingtung. All of them are worth tasting.       

      

 

  

  


